
Vragen HBB Agendapunt 3 Permanente huisvesting statushouders en Oekraïense vluchtelingen

1. De raad en de inwoners van Heemstede staan altijd welwillend ten opzichte van de opvang van 
mensen in nood. Sterker nog wij lopen voor op de ons zelf opgelegde taakstelling. Waarom dan nu 
deze haast?

2. Waar of wie bepaald hoeveel statushouders en Oekraïners wij moeten opvangen?
3. Waarom zijn wij verplicht om deze opdracht uit te voeren?
4. In welke wet is die bevoegdheid en verplichting vastgelegd?
5. HBB stelt dat het om grote uitgaven gaat en ook om aanpassingen van bestemmingsplannen. Het 

gaat om dus een raadsbevoegdheid. Waarom meent het college dat zij hier de lead heeft?
6. De opvang van statushouders raakt alle domeinen. Waarom is dan alleen de wethouder Meerhoff 

de spreekbuis. HBB wenst graag dat de overige collegeleden hun portefeuille in deze verdedigen. 
Waarom doen zij dat niet?

7. Wordt bij het voorstel tot verdeling van statushouders en Oekraïners rekening gehouden met het 
feit dat Heemstede dicht bebouwd is en dat ons kleine oppervlak weinig ruimte biedt.

8. In hoeverre is duidelijk dat de gemeente ook belast gaat worden met de opvang van asielzoekers?


